
La matrícula total de l'Escola el curs passai hä sigut de 381 alumnes, 
quantitat que fluctua al llarg del curs degut a les altes i baixes que es produei-
xen. D'aquests 381, 89 eren a cicle inicial, 137 a cicle mitjà i 155 a segona eta-
pa, d'aquests últims 54 cursaven vuitè, dels quais 30 han aprovat totes les 
assignatures ara pel juny i obtenen per tant el titol de graduat escolar; espe-
rem que pel setembre aquesta quantitat es pugui veure incrementada. 

La baixissima natalitat que hi ha a tot Catalunya, i de manera especial al 
nostre pöble, fa que els primers nivells siguin réduits i per tant amb un sol 
grup per nivell, mentre que a mesura que avancen els cursos aquests grups 
van augmentant a causa de les families que fixen aquí la seva residència. Pel 
proper curs, per exemple, hi ha 20 nous alumnes que han iniciat l'escolaritat 
en un altre municipi. Això ajuda a què eis cursos dels més grans siguin els més 
nombrosos. 

L'equip de mestres pel proper curs, per primera vegada que jo recordi, 
estarà format possiblement pels mateixos mestres que hi hem treballat aquest 
curs. L'única que encara en aquests moments està pendent de nomenament 
és la Mercè Pérez, tutora de 3r. B . Aquesta continuïtat de l'equip crec que és 
positiva perqué els mestres ja coneixem l'Escola, el pöble, l'entorn i per tant 
és molt més fácil mantenir una mateixa línia i millorar encara la coordinació 
que fins ara portem a terme. A més també continuaran eis mestres que sub-
venciona l'Ajuntament, o sigui, el psicòleg, el de música i el d'educació física. 

Poca cosa hi ha a dir de l'ampliació de l'Escola, de la que tant s'ha parlat 
i tant poc s'ha fet. Suposem que les gestions que du a terme l'Ajuntament 
fructificaran i que finalment es farà, no al bosc tal com en un principi s'havia 
projectat, sinó al costat de la pista poliesportiva, o sigui que donará al carrer 
de St. Francese de Paula. De les mancances de l'edifici actual i per tant de la 
necessitai de l'ampliació ja n'hem parlat a bastament en altres ocasions. Sense 
haver-hi hagut ampliació hem tingut ja aquest curs sala de professors i sala de 
reunions, entre altres, ja que hem pogut utilitzar una de les vivendes de mes-
tres. 

Al començament del curs el claustre de professors va elaborar un pia 
anual on s'hi reflectien eis objectius que ens fixàvem per aquest curs i ara, a 
la fi, n'hem fet la memoria valorant-ne eis diferents aspectes. De les coses 
aconseguides, destacarla el tema de les recuperacions; eis alumnes que no 
arriben al nivell mig de la classe son eis que han de centrar la nostra atenció 
i això s'ha fet als diferents cicles, en hores escolars, en horari d'exclusiva i com 
a extraescolar. 
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